
Kukiz za szybszymi wyborami samorządowymi

- Byłem radnym Sejmiku Dolnośląskiego i widziałem w jaki sposób Platforma
gospodaruje tam pieniędzmi. Wiec jak najbardziej jestem za doprowadzeniem do nowych
wyborów w samorządach. Bo mamy chyba 300 mld do wzięcia z funduszy unijnych - mówi w
wywiadzie udzielonym portalowi wpolityce.pl Pawł Kukiz.

- Na pewno nie udzielimy poparcia na piękne oczy. Proszę zobaczyć, że nie wchodzimy w żadne
trwałe koalicje. Dlaczego? Żeby nikt nie kupił naszej opcji. Bo na czym polega partiokracja polityczna?
Że duży podmiot polityczny kupuje mniejszy… Gdybyśmy teraz dali wotum zaufania, to jak potem
jako koalicjant mógłbym odwołać to wotum wobec własnych wiceministrów? - mówi Paweł Kukiz.

cały wywiad na portalu: wpolityce.pl

http://wpolityce.pl/polityka/270722-pawel-kukiz-trzeba-jak-najszybciej-odsunac-platforme-od-wladzy-wczesniejsze-wybory-w-samorzadach-jestem-za-nasz-wywiad?strona=2

